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Back to School Night
KG1 and KG2 Parents

W
e cordially invite you to attend the “KG Back to School Night” on Wednesday, September 11th at 6:00 p.m.
The evening begins with a meeting in the Main Theater: Dalal Al Humaidhi for a special presentation. After that, parents will join their child’s classroom teachers for presentations about curriculum content, unit themes, objectives, educational materials, and social/emotional character development.

Time Table:

	6:00
	Theater 
Greetings and special overview of the KG program by administration, nurse, counselor, pedagogista, atelierista, tech integration specialist, and specialty teachers (followed by dismissal to the classrooms)

	6:30
	First Orientation in the homeroom classroom (30 minutes) 
· Parents of group (A) children begin in the Arabic classrooms
· Parents of group (B) children begin in the English classrooms 
Powerpoint presentation begins promptly at 6:30 in each classroom, followed by question and answer time with the teacher.

	7:10
	Bell Signal 
    Wait for bell signal. Parents switch between (A and B) classrooms; same color group, opposite class

	7:15
	Second Orientation in Classroom (30 minutes) 
· Parents switch between (A and B) classrooms for overview from other language teacher

Powerpoint presentation begins promptly at 7:15, followed by question and answer time with teacher.



Back to school night is a great opportunity for parents to become acquainted with our KG program.   We welcome any suggestions and positive thoughts, which may contribute in the development of our KG department.
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أمسية العودة إلى المدرسة
لأولياء أمور أطفال الروضة الأولى والثانية

يسرنا دعوتكم لحضور أمسية العودة إلى المدرسة، وذلك يوم الأربعاء الموافق 11 من سبتمبر 2019 في تمام الساعة 6 مساءً في مبنى الروضة. تبدأ الأمسية بالتجمع في مسرح المدرسة (مسرح دلال الحميضي) لمدة نصف ساعة تقريباً بعدها يتوجه أولياء الأمور إلى فصول أطفالهم لمقابلة المعلمات  والاستماع الى عرض تقديمي يشرح عن المنهاج وأهدافه، المحاور الدراسية، والأدوات والوسائل التربوية، كذلك تنمية شخصية الطفل عاطفياً واجتماعياً.
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جدول الأمسية سيكون كالآتي:

	6:00
	في المسرح:
الترحيب بالحضور وتقديم نظرة عامة عن برنامج الروضة من قبل: الادارة، الممرضة، الاختصاصية الاجتماعية، الاختصاصية التربوية، الأتيليريستا، اختصاصية التكنولوجيا، ومعلمات الاختصاص. بعدها يتوجه أولياء الأمور الى الفصول.

	6:30
	فترة الإرشاد الأولى داخل الفصول (30 دقيقة):
· يتوجه أولياء أمور المجموعات (A) إلى فصول اللغة العربية.
· يتوجه أولياء أمور المجموعات (B) إلى فصول اللغة الانجليزية .
عند الساعة 6:30 يستمع الحضور الى عرض تقديمي من المعلمات في الفصول يعقبه فترة أسئلة وأجوبة.

	7:10
	اشارة قرع الجرس: 
عند سماع الجرس يقوم الحضور من أولياء الأمور بالتبديل بين فصلي اللغة العربية واللغة الانجليزية (الفصل المقابل من نفس اللون)  .

	7:15
	فترة الارشاد الثانية داخل الفصول (30 دقيقة):
يستمع أولياء الأمور بعد التبديل عند الساعة 7:15 الى عرض تقديمي من معلمة اللغة الأخرى. يعقبه فترة أسئلة وأجوبة.
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إن في هذه الأمسية فرصة رائعة لأولياء الأمور للتعرف على البرنامج التعليمي لمرحلة الروضة، كذلك نرحب بأية اقتراحات إيجابية من طرفكم تهدف إلى تطوير قسم الروضة.

نتطلع الى لقائكم، ونرجو لكم أمسية مفيدة ومثمرة بإذن الله،


إدارة مرحلة ما قبل المدرسة
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